



## **URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990**

### **U.17. Committee on the Future of URSI**

The URSI Council,

recognizing

- (a) that it is desirable to follow up the conclusions and suggestions formulated by the Corsendonk Conference in March 1987;
- (b) that there is a need for some long-range planning and for an examination in depth of the structure and organization of URSI, so as to adapt them to changing conditions for the benefit of the radio science community;

resolves

- 1) to create a Committee on the Future of URSI;
- 2) to appoint the following as members of the Committee for the next triennium :

Chairman : E.V. Jull (Canada)  
Secretary : P. Lagasse (Belgium)  
Members : P. Bauer (France)  
            A.L. Cullen (U.K.)  
            W.E. Gordon (U.S.A.)  
            J.G. Lucas (Australia)  
            K. Serafimov (Bulgaria)  
            J. Shapira (Israel)

Comité de réflexion sur l'avenir de l'URSI

Le Conseil de l'URSI,

reconnaissant

- (a) qu'il est souhaitable de donner suite aux conclusions et suggestions formulées par la Conférence de Corsendonk de mars 1987;



## URSI Resolution

- (b) qu'il est nécessaire d'établir des plans à long terme et de procéder à un examen approfondi de la structure et de l'organisation de l'URSI, afin de les adapter à des conditions en évolution, pour mieux servir les intérêts de la communauté radio-scientifique;

décide

- 1) de créer un Comité de réflexion sur l'avenir de l'URSI;
- 2) de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité pour les trois années à venir:
  - Président : E.V. Jull (Canada)
  - Secrétaire : P. Lagasse (Belgique)
  - Membres : P. Bauer (France)  
A.L. Cullen (Royaume-Uni)  
W.E. Gordon (EUA)  
J.G. Lucas (Australie)  
K. Serafimov (Bulgarie)  
J. Shapira (Israël).